



Dividend Policy (Version 1.0)

سياسة توزيع الأرباح (الإصدار رقم ١.٠)

1-BoardApproval

This Dividend Distribution Policy (the "Policy") has been approved by the Board of Directors of Oman Flour Mills Company SAOG, a company listed on the Muscat Stock Exchange, at its meeting held on 25 February 2026. This Policy sets out the principles and framework governing the distribution of dividends to the Company's shareholders.

١- اعتماد مجلس الإدارة

تم اعتماد سياسة توزيع الأرباح هذه ("السياسة") من قبل مجلس إدارة شركة المطاحن العمانية ش.م.ع.ع، وهي شركة مدرجة في بورصة مسقط، وذلك في اجتماعه المنعقد بتاريخ ٢٥ فبراير ٢٠٢٦ م. وتحدد هذه السياسة المبادئ والإطار الذي يحكم توزيع الأرباح على مساهمي الشركة.

2-Purpose

This Policy aims to ensure transparency, regulatory compliance, and clarity regarding the Company's approach to dividend distribution, in accordance with the applicable laws and regulations in the Sultanate of Oman and the requirements of the Muscat Stock Exchange.

٢- الغرض

تهدف هذه السياسة إلى ضمان الشفافية والامتثال التنظيمي والوضوح فيما يتعلق بنهج الشركة في توزيع الأرباح، وذلك وفقاً للقوانين واللوائح المعمول بها في سلطنة عُمان، ومتطلبات بورصة مسقط.

3-Timeframe

Dividends are generally determined on an annual basis following the approval of the Company's audited financial statements.

٣. الفترة الزمنية

تُحدد توزيعات الأرباح عادةً على أساس سنوي بعد اعتماد البيانات المالية المدققة للشركة.

4-Dividend Distribution Strategy

Dividends may be distributed in one or more of the following forms: cash dividends, bonus shares, or a combination of cash dividends and bonus shares.

٤. استراتيجية توزيع الأرباح

يمكن توزيع الأرباح بواحدة أو أكثر من الأشكال التالية: أرباح نقدية، أسهم مجانية، مزيج من الأرباح النقدية والأسهم المجانية.



5-Company's Financial Position

Dividend distributions are determined based on the Company's financial performance and financial position. In assessing dividends, the Board of Directors will consider factors including, but not limited to:

- Net profit and retained earnings
- Availability of distributable profits
- Liquidity position and cash flow requirements
- Capital expenditure plans and future investment requirements
- Debt obligations and financing arrangements
- Regulatory requirements and statutory reserve obligations
- Prevailing economic and market conditions

Dividends shall be distributed from realized and distributable profits in accordance with the provisions of the Commercial Companies Law and retained earnings.

6-Growth Strategy

The Company aims to maintain a balanced approach between distributing returns to shareholders and retaining sufficient earnings to support operational requirements, future growth, strategic investments, and financial stability.

٥. الوضع المالي للشركة

تُحدد توزيعات الأرباح بناءً على الأداء المالي للشركة ووضعها المالي. عند تقييم توزيعات الأرباح، سيأخذ مجلس الإدارة في الاعتبار عوامل تشمل، على سبيل المثال لا الحصر:

- صافي الربح والأرباح المحتجزة
- توافر الأرباح القابلة للتوزيع
- وضع السيولة ومتطلبات التدفق النقدي
- خطط الإنفاق الرأسمالي ومتطلبات الاستثمار المستقبلية
- إلتزامات الديون وترتيبات التمويل
- المتطلبات التنظيمية و إلتزامات الاحتياطي القانوني
- الظروف الاقتصادية وظروف السوق السائدة.

على أن تتم توزيعات الأرباح من الأرباح المحققة والقابلة للتوزيع وفقاً لأحكام قانون الشركات التجارية والأرباح المحتجزة.

٦. استراتيجية النمو

تهدف الشركة إلى الحفاظ على نهج متوازن بين توزيع العوائد على المساهمين والاحتفاظ بأرباح كافية لدعم المتطلبات التشغيلية والنمو المستقبلي والاستثمارات الاستراتيجية والاستقرار المالي.



7-Industry Update

Oman Flour Mills Company SAOG operates within Oman's food manufacturing and agri-supply sector, supporting national food security through activities including flour and feed milling, pre-mix production, grain trading, bakery operations, poultry production, and dairy beverages. The sector is influenced by global commodity price movements, supply chain dynamics, and domestic demand linked to food security initiatives. The Company continues to focus on operational efficiency and supply chain stability while pursuing strategic expansion into areas such as Total Mixed Ration (TMR) feed and aqua feed production to support livestock and aquaculture development in the Sultanate.

8-Dividend Distribution Plan

The Company will disclose key information relating to any proposed dividend distribution including the type of dividend, dividend amount or percentage, entitlement date, and payment date in accordance with applicable regulatory timelines. The Company does not maintain a fixed dividend payout ratio and dividend distributions may vary from year to year depending on the Company's financial performance, liquidity position, and strategic considerations, allowing the Company to balance rewarding shareholders with reinvesting in strategic expansions and long-term sustainability

٧. تحديثات القطاع

تعمل شركة المطاحن العمانية (ش.م.ع.ع) في قطاع تصنيع الأغذية والإمدادات الزراعية في سلطنة عمان، وتدعم الأمن الغذائي الوطني من خلال أنشطة تشمل طحن الطحين والأعلاف، وإنتاج الخلطات الجاهزة، وتجارة الحبوب، وعمليات المخازن، وإنتاج الدواجن، ومشروبات الألبان. يتأثر هذا القطاع بتحركات أسعار السلع العالمية، وديناميكيات سلسلة التوريد، والطلب المحلي المرتبط بمبادرات الأمن الغذائي. وتواصل الشركة التركيز على الكفاءة التشغيلية واستقرار سلسلة التوريد، مع سعيها في الوقت نفسه إلى التوسع الاستراتيجي في مجالات مثل إنتاج الأعلاف المركبة الكاملة (TMR) وأعلاف الأحياء المائية لدعم تنمية الثروة الحيوانية وتربية الأحياء المائية في السلطنة.

٨. خطة توزيع الأرباح

ستفصح الشركة عن المعلومات الأساسية المتعلقة بأي توزيع أرباح مقترح، بما في ذلك نوع الأرباح، ومقدارها أو نسبتها، وتاريخ الاستحقاق، وتاريخ الدفع، وذلك وفقاً للجداول الزمنية التنظيمية المعمول بها. ولا تلتزم الشركة باعتماد نسبة محددة لتوزيع الأرباح، وقد تختلف توزيعات الأرباح من عام إلى آخر تبعاً للأداء المالي للشركة، ووضعها المالي، واعتباراتها الاستراتيجية، مما يسمح لها بتحقيق التوازن بين مكافأة المساهمين وإعادة الاستثمار في التوسعات الاستراتيجية والاستدامة طويلة الأجل.



9-Dividend Announcement Placement

Plan

Dividend announcements shall be disclosed through the official disclosure platform of the Muscat Stock Exchange and through the Company's official website in accordance with applicable regulatory requirements.

٩. خطة نشر إعلانات توزيع الأرباح

سيتم نشر إعلانات توزيع الأرباح عبر منصة الإفصاح الرسمية لبورصة مسقط وعبر الموقع الإلكتروني الرسمي للشركة، وذلك وفقاً للمتطلبات التنظيمية المعمول بها.

10-Dividend Approval

Dividend distributions are proposed by management and recommended by the Board of Directors based on the Company's financial performance and financial position. Any proposed dividend distribution is subject to approval by shareholders at the Annual General Meeting in accordance with applicable laws and regulatory requirements.

١٠. الموافقة على توزيع الأرباح

تتبرح توزيعات الأرباح من قبل الإدارة التنفيذية، ويقوم مجلس الإدارة بدراساتها والتوصية بها، وتخضع لاعتماد المساهمين في اجتماع الجمعية العامة العادية.

11-Policy Rationale

The Company adopts a balanced dividend policy aimed at providing sustainable returns to shareholders while maintaining adequate capital to support operational requirements, financial stability, and long-term growth. To account for fluctuations in commodity prices and the cyclical nature of financial performance, the company recommends an annual dividend payment, ensuring stability and sustainability in returns to shareholders.

١١. مبررات السياسة

تتبنى الشركة سياسة توزيع أرباح متوازنة تهدف إلى توفير عوائد مستدامة للمساهمين مع الحفاظ على رأس مال كافٍ لدعم المتطلبات التشغيلية والاستقرار المالي والنمو طويل الأجل. ولمراعاة تقلبات أسعار السلع الأساسية والطبيعة الدورية للأداء المالي، توصي الشركة بدفع أرباح سنوية، مما يضمن الاستقرار والاستدامة في العوائد للمساهمين.

12-Legal Clause

This policy is governed by the provisions of the Commercial Companies Law of the Sultanate of Oman and any applicable regulations issued by the Financial Services Authority and Muscat Stock Exchange. And any laws, regulations, instructions, or circulars issued by the relevant regulatory authorities.

١٢. الأحكام القانونية

تخضع هذه السياسة لأحكام قانون الشركات التجارية لسلطنة عُمان وأي لوائح سارية صادرة عن هيئة الخدمات المالية وبورصة مسقط، وأي تشريعات أو تعليمات أو تعاميم صادرة عن الجهات التنظيمية ذات العلاقة.



13-Amendment

The Company reserves the right to review and amend this policy from time to time in response to regulatory developments, market conditions, or changes in the Company's strategic or financial position. Any amendments will be disclosed in accordance with applicable disclosure requirements.

14-Disclaimer

This policy serves as a guiding framework for dividend distribution and does not constitute a commitment or guarantee regarding future dividend payments. Dividend distribution decisions are subject to a range of criteria and factors, including, but not limited to, net profit and retained earnings, availability of distributable profits, and the company's liquidity position and cash flow requirements. Such distributions are subject to the recommendation of the Board of Directors and the approval of shareholders at the General Meeting, in accordance with applicable laws and regulations.

15-Contact Information

For further information regarding this policy, shareholders may contact the Investor Relations function of Oman Flour Mills Company SAOG through the Company's official website or communication channels below.

١٣. المراجعة والتعديل

تحتفظ الشركة بحق مراجعة هذه السياسة وتعديلها من وقت لآخر. وفقاً لما تراه مناسباً، بما في ذلك نتيجة للتعديلات التنظيمية أو المتطلبات القانونية أو التطورات في بيئة الأعمال ويتم اعتماد أي تعديل من قبل مجلس الإدارة، عل أن يتم الإفصاح عنه وفقاً للقوانين واللوائح والضوابط التنظيمية المعمول بها

١٤. إخلاء المسؤولية

تعدّ هذه السياسة إطاراً توجيهياً لتوزيع الأرباح، ولا تُشكّل التزاماً أو ضماناً بشأن دفعات الأرباح المستقبلية. وتخضع قرارات توزيع الأرباح لمجموعة من المعايير والعوامل، بما في ذلك -على سبيل المثال، صافي الربح والأرباح المحتجزة، وتوافر الأرباح القابلة للتوزيع، ووضع السيولة ومتطلبات التدفق النقدي. على أن تكون تلك التوزيعات بناءً على توصية مجلس الإدارة وموافقة المساهمين في الجمعية العامة، وذلك وفقاً للتشريعات واللوائح المعمول بها.

١٥. معلومات الاتصال

للحصول على مزيد من المعلومات حول هذه السياسة، يُمكن للمساهمين التواصل مع قسم علاقات المستثمرين في شركة المطاحن العمانية ش.م.ع.ع. عبر الموقع الإلكتروني الرسمي للشركة أو قنوات الاتصال الخاصة بها أدناه.

شركة المطاحن العمانية (ش.م.ع.ع)
Oman Flour Mills Company (S.A.O.G)



Name: Maher Al Balushi
Designation: Investor Relations Officer
(IRO)
Phone: 91235213
Email: maher@omanflourmills.com
Website: www.omanflourmills.com

الاسم: ماهر البلوشي
الصفة: مسؤول علاقات المستثمرين
الهاتف: ٩١٢٣٥٢١٣
البريد الإلكتروني:
maher@omanflourmills.com
الموقع الإلكتروني:
www.omanflourmills.com

DocuSigned by:

2F9C0CC2E4DD474...

شركة المطاحن العمانية ش.م.ع.ع
Oman Flour Mills SAOG

